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Saksliste 

 

V-Sak 16/17 Godkjenning av innkalling og referat fra møte 22. juni 2017 (vedlegg) 

 Godkjent 

V-Sak 17/17  Utlysning av 3 førsteamanuensis-stilinger ved instituttet (vedlegg) 

 Utlysningsteksten for de tre stillingene ble godkjent med kun 1 merknad; ta ut 

«(normally substantially less)»fra alle tre. 

Hans Kristian Kamfjord Eriksen var ikke til stede under vedtaket om teksten til 

utlysningen av stillingen i Kosmologi. 

 

O-Sak 18/17 Orientering om RoCS 

 Per B. Lilje orienterte om at oppstart for RoCS blir 1.11.2017. Det vil være et 

oppstartsseminar den dagen i DNVA.  

 Stilling som senterkoordinator har vært utlyst og man er i prosess med å ansette 

en person.  

 

O-Sak 19/17 Orientering om ombygninger: Nytt serverrom og lokaler til RoCS 

 Per B. Lilje orienterte om at arbeidet med bygging av Serverrom er stoppet opp i 

påvente av å vurdere andre løsninger enn å bygge den under jorden bak Svein 

Rosselands hus.  
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 Det har heller ikke vært fremdrift i forhold til ombygging av Svein Rosselands 

hus for å huse SFF’et/RoCS. 

 Det er nedsatt et brukerutvalg bestående av: Per B. Lilje (instituttleder), Mats 

Carlsson (leder RoCS), Sven Wedemeyer (verneombud), Helle Bakke 

(studentrepresentant), Torben Leifsen (IT) og Kristine Aa. S. Knudsen 

(kontorsjef).  

 

O-Sak 20/17  HMS: Arbeids- og klimaundersøkelse (ARK), høsten 2017 

 Hittil har ca. 62 % besvart og seksjonslederne ble oppfordret til å følge opp 

ansatte i sin seksjon slik at vi får flere som deltar i undersøkelsen ved ITA.  

 

   Sak 21/17 Eventuelt 

  

    


